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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. május 25-én 

               16.05 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva    polgármester  

Miskolczi Ferenc      alpolgármester  

 

Béni Norbert   képviselő 

Dombi Norbert         képviselő  

Molnár Gyula László  képviselő 

Nagy Zsolt         képviselő 

Nagyné Szigeti Mária  képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda  jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

 

Kiss Mária könyvvizsgáló 

(az 1. napirendi pontokhoz)    

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető  

(az 1-5. napirendi ponthoz)   

  

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Képviselő-testület tagjait és 

vendégeinket, mindenkit, a mai testületi ülésen. Megállapítom, hogy 6 képviselő és a 

polgármester, összesen 7 fő jelen van, az ülés határozatképes. Napirend előtt senki nem kért 

szót. Felsorolom a javasolt napirendet egy kis módosítással (felolvassa a meghívóban szereplő 

napirendi javaslatot).  

A 11. napirend a Polgárőrség támogatása, melyet javaslok levenni a napirendről, mert a 

beszámoló nem került be a testületi ülésre.   

Véletlenül a tájékoztatók közé került az új településterv készítésére és elfogadására vonatkozó 

jogszabályi előírásokról szóló előterjesztés. Ez lenne a 18. napirendi pont. 

A napirenddel kapcsolatban van-e észrevétel? Nem volt. Zárt ülésről szavaznunk kell.  

Aki egyetért azzal, hogy zárt ülésen tárgyaljuk a „Lakásbérleti ügyek” tárgyú előterjesztést, 
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kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

153/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakásbérleti 

ügyek” tárgyú, 90/2023. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Rendelet az Önkormányzat 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról (zárszámadás)    

      Határozat a 2022. évi maradvány jóváhagyásáról (82/2023.) 

2.) Az önkormányzati munkahelyteremtő támogatás rendjéről szóló 18/2011.(IX.15.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata (78/2023.) 

3.) Pétfürdő nagyközség jelképeiről és azok használatáról szóló 18/1999.(X.01.) önkormányzati 

rendelet felülvizsgálata (79/2023.) 

4.) Az önkormányzati pénzeszközökből megvalósuló beruházásokra és felújításokra vonatkozó 

helyi szabályokról 6/2011.(IV.01.) szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálata (83/2023.) 

5.) A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2015.(IV.30.) 

önkormányzati rendelet 1. mellékletének módosítása (91/2023) 

6.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (80/2023.) 

7.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

8.) Beszámoló a 2022. évi adóztatásáról, tájékoztató az adóbevételek alakulásáról (86/2023.) 

9.) 2022. évi ellenőrzési jelentés (77/2023.) 

10.) Költségvetési szervek alapító okiratának módosítása (84/2023.) 

11.) Közterületen szabálytalanul tárolt gépjárművek elszállítása (85/2023.) 

12.) Átfogó értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 2022. 

évi ellátásáról (75/2023.) 

13.) Magyar Állam tulajdonát képező ingatlanok felajánlása (88/2023.) 

14.) Közösségi Ház és Könyvtár nyári nyitvatartása (87/2023.) 

15.) Nyári napközis tábor (72/2023.) 

16.) Csónakázás (76/2023.) 

17.) Miskolczi Ferenc önálló indítványa - Kerti pad telepítése tárgyban (74/2023.) 

18.) Tájékoztató az új településterv készítésére és elfogadására vonatkozó jogszabályi 

előírásokról (89/2023.) 
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Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2023. évi beruházásokról, felújításokról (81/2023.) 

 

Vegyes ügyek 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Rendelet az Önkormányzat 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról (zárszámadás)    

      Határozat a 2022. évi maradvány jóváhagyásáról (száma: 82/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a könyvvizsgáló asszonyt és a Kincstár 

vezetőjét. Kiegészíteni való van? 

 

Kiss Mária könyvvizsgáló: Nekem nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezet. 

A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati 

javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Először a határozati javaslatot teszem fel 

szavazásra. Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

154/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzat 2022. évi maradványát az alábbiak szerint állapítja meg és 

hagyja jóvá: 

 

Alaptevékenység maradványa:                        816.160 ezer Ft. 
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Kötelezettséggel terhelt maradvány:               391.190 ezer Ft. 

 

Alaptevékenység szabad maradványa:           424.970 ezer Ft. 

    

Normatíva visszafizetés:                                       1.745 ezer Ft. 

 

Maradvány összesen:                                        423.225 ezer Ft.     

  

A Képviselő-testület az önkormányzat 2022. évi maradványának 

felhasználásáról a 2023. évi költségvetési rendelet módosításakor dönt.  

 

Határidő: a 2023. évi költségvetés következő módosítása 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

10/2023.(V.26.) RENDELETE: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata 2022. évi költségvetésének 

végrehajtásáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy a zárszámadáshoz csatoljuk hozzá a többi 

pénzügyes témát. Aki elfogadja a sorrend cserét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  

 

 

2.) Beszámoló a 2022. évi adóztatásáról, tájékoztató az adóbevételek alakulásáról 

(száma: 86/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Béni Norbert képviselő: Jegyző asszonyt kértem a Pénzügyi Bizottság ülésén is, hogy a be 

nem fizetett adóról a dolgokat legyen kedves elmondani, hogy hogy működik a behajtás.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: El is szerettem volna mondani. Elkértem a kolléganőtől a 

levelet. A Képviselő-testület két évvel ezelőtt döntött a kommunális adó mértékének 

megemeléséről. A pandémia miatt a Kormányhatározatok értelmében nem lehetett 

érvényesíteni. Legelőször 2023. január 1-től vezethette be a Képviselő-testület. Mivel az adó 

mértéke emelkedett, határozatban kell közölni a lakossággal. A határozatokat kiküldték. A 

kiküldés olyan időben megtörtént, hogy legkésőbb március második felében mindenkinek 

végrehajtottá vált határozat volt a kezében. Ez azt jelenti, hogy a kézhezvételtől 15 napon belül 

meg lehetett fellebbezni. Ha nem fellebbezte meg valaki, akkor az végrehajthatóvá vált. Ez 

időtől számított 15 nap áll rendelkezésre, hogy be lehessen fizetni az adót pótlék nélkül, azaz 

összesen 30 nap.  

A kérdéses téma. Május 3-án kezdte el a kolléganő az adóvégrehajtásokat kommunális adó 

témában indítani. Ahogy már tegnap is mondtam informatikai rendszerben dolgozunk, országos 

informatikai hálózatba kapcsolva, országos ASP adórendszerrel. Mindenkinél az országban ez 

a rendszer van, kivéve az adónemeket. Az adós listát leválogatva, ez egy ABC sorrendben lévő 

lista. Május 3-i állapotot kért le. A gép figyeli, hogy valakinek mikor lett végrehajthatóvá vált 

határozata, ahhoz képest a befizetési határidőt és ezen a listán csak azok jelentek meg, akinek 

már a behajtását lehet kezdeményezni. Május 3-án ez 197 ember. Ez azt jelenti, hogy az 

adófizetési határidőre a kommunális adót ennyi ember nem fizette ki. Ettől biztos, hogy több 

van, mert azóta nem kért le több listát, mert ezeket dolgozza fel.  

Az első féléves adó mértéke 5 ezer forint volt. Az adóvégrehajtás szabályai szerint az elmaradt 

adót az adóhatóság behajthatja. Az első behajtási cselekmény – mindig a legkisebbel kell 

kezdeni és a legegyszerűbbel – amikor az adós bankszámlájára inkasszót bocsátunk ki. Mindent 

a gép csinál, kolléganő arra a névre ráüt, a gép szerkeszti az inkasszóról az értesítőt, és az 

inkasszó azonnal megy a bankba és emeli le a tartozást. Az 5 ezer forint adóelmaradásra a 

befizetési határidőtől az inkasszó napjáig jön egy pótlékösszeg, illetve egy, a  törvényben 

meghatározott végrehajtási költségátalány, aminek fix összege van 5 ezer forint. Ez nem 

mérlegelés kérdése, hanem ki kell szabni. Ebből jön be az adóhatósági végrehajtás költsége. 

Milyen költség jelenhet meg, ami teljesen logikus költség. Ezt az értesítőt, amit kiküld a 

kolléganő, tértivevényesen kell kiküldeni, mert ez ellen végrehajtási kifogás benyújtható 15 

napon belül. A tértivevényes levél 1020-on pár forint. Ha csak a 200 adóst nézzük és azzal 

beszorozzuk… ha végére érünk ennek, akkor el fogom mondani, hogy összesen mennyi volt.  

 

Béni Norbert képviselő: Ha jól értem, nincs felszólító levél, erre ne várjon senki. Aki március 

15-én kapta meg a levelét, az kapott 15 napot, hogy fellebbezzen, plusz 30 napot, hogy 

befizesse, ez lejárt május elsején. Május 3-án elindult az inkasszózás, végrehajtás.  

Amiért szóltam külön, hogy május 10-én ért oda a levél, 7 nappal később. A levél tartalmába 

szeretném, hogy bekerüljön, hogy miért is. Ez a levél mindenről szól, rengeteg paragrafusról, 

csak az nincs bent, hogy a kommunális adót nem fizetted be. Már negyedszerre olvastam el. 

Lehet fellebbezni 5 ezerért pluszban, csak azt nem találtam meg benne, hogy kommunális adó. 

Még a tárgyat is megnéztem. Tárgy: értesítés inkasszóról, költségátalányról. Alá van támasztva 

rendesen, összegek is bent vannak, csak az nem, hogy miért is.  
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Jogos. Szerkeszthető a rendszerben, szólok a kolléganőnek, 

hogy írja be. Mivel a listát a kommunális adóban húzta le, neki teljesen egyértelmű, hogy 

kommunális adó. Egy Pétfürdőn lakó embernek, aki nem vállalkozó és mivel más adófizetési 

kötelezettség nincs az önkormányzat felé, mindenki tudja, hogy kommunális adóról beszélünk.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem. Ezt a hivatal tudja, hogy a kommunális adóról beszélünk, de 

egy átlagos ember nem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem tudja. Bele kell írni.  

 

Béni Norbert képviselő: A levél ezentúl is az inkasszó után fog érkezni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, mert az inkasszót a géppel indítja, az azonnali. A 

levelet kinyomtatja, berakja a borítékba majd a posta kézbesíti.  

 

Béni Norbert képviselő: Ne lepődjön meg senki sem, aki nem fizette be a kommunális adót, 

mert le lesz emelve duplán. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Így van.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem korrekt a rendszer. Előbb inkasszózunk, aztán ugye 

megy a figyelmeztetés.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem figyelmeztetés, tájékoztatás arról, hogy inkasszáltak.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Előtte kellene kimenni a tájékoztatásnak, hogy holnaptól 

inkasszálnak.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Olyan nincs, hogy holnaptól inkasszálni fogunk. Szeretném 

kérni a képviselő urakat, hogy adóhatósági munka egy hatósági feladat, ami a jegyző 

hatásköre...  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Rendben van, de attól még a véleményünket elmondhatjuk, 

mert a lakosságra sérelmes.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A törvény meg így szól és be kell tartani.  

 

Horváth Éva polgármester: A szolidaritási hozzájárulást mi is utólag tudjuk meg, hogy 

leinkasszálták.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A törvényt nekünk be kell tartani. Akkor lehetne felelősségre 

vonni a hivatalt, hogyha nem így járna el és nem szedné be bármilyen módon is az adókat és 

nem arra törekedne, hogy minél hamarabb a pénzéhez jusson az önkormányzat főleg a mostani 

helyzetben.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Jogos a kérés a hivatal felé, hogy a tárgyban legyen 

megnevezve.  

Szeretnék visszatérni a márciusi ülésre, amikor szó volt arról, hogy kell befizetni, nem kell, 

mikor érkezik meg a csekk, a levél? Emlékeztek rá? A posta visszadobta, hogy egyszerre 200 
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levelet visz ki, vagy 300-at, aztán már csak 50-et. Ment a határidő. Ezt nem március 15-étől 

kell számolni, hanem az átvételtől.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez elhangzott azon az ülésen is.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha jól gondolom, hogy kiről van szó, megnéztem, március 

16-án átvette a tértivevényt. A fizetési határidő lejárta után, ha azt mondja a kolléganő a 

rendszerben, hogy kérek egy adós listát, mert el akarom kezdeni a végrehajtásokat, akkor azzal 

a dátummal azokat fogja kinyomni a gép, akinek addig lejárt a befizetési határideje, azaz 

végrehajtóvá vált a határozat. Ha csak egy nappal is, de akkor is rajta van a listán. 

 

Béni Norbert képviselő: A 197-et inkasszózták is aznap, akitől tudták? Egy-két napon belül? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, sorban megy a kolleganő a listán.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ebbe kétszer is bele lehet esni egy évben? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen. Oda kell figyelni, hogy a második féléves befizetés 

határideje szeptember 15. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egy gondolat az iparűzési adóról. Az anyagból megtudjuk, 

hogy 230 egyéni vállalkozó és 197 gazdasági társaság adóalany van Pétfürdőn. Amikor 

iparűzési adóra gondolunk, hogy a helyi nagy adózó Nitrogén, Huntsmann, Petrotár, stb. és 

meglepően nagy szám. Valószínű, hogy a 197-ben benne vannak az országos társaságok is, 

mint a vasút? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, így van, mindenki. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A másik, hogy a rendeletünkben benne van, hogy 2,5 millió 

forint alatt nem kell adózni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez szűnt meg 2023. január 1-ével.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: 206 ilyen adózónk volt, akinek összesen 3,6 millió forint 

adóalapja volt és ezeknek az adózóknak átlagos egyéni adóalapja 1.458 ezer forint.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A tavaly év azért kacifántos, mert központilag megvolt 

felezve az iparűzési adó. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor is olyan alacsonynak tűnik. Valószínű sok olyan 

adóalany van, aki igazából munkavállaló, csak vállalkozási formában dolgozik.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen. Egyéni vállalkozó, saját maga munkáltatója. Egyedül 

dolgozik. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Elmegy biztonsági őrnek vagy recepciósnak. Ha 

vállalkozóról beszélünk, nem ilyenre gondolunk, hogy munkavállaló. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Kicsit másként állnék az adózáshoz. Szerintem nagyon jó, 

hogy az adó ilyen szinten be lett szedve, szép munka volt. A hivatal dolgozói gyakorlatilag az 
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összes adót be tudták szedni. Ez azért fontos, mert ezekből a pénzekből fejlesztjük a települést, 

költünk a településre. Az, hogy melyik adóval értünk egyet és melyikkel nem, illetve, hogy a 

kommunális adóhoz ki, hogy viszonyul egy dolog. Én sem támogattam annak idején.  

Sokkal szebben hangzott volna az előbbi Béni Norbert képviselőtársam kérésére az a befejezés, 

hogy kedves lakosok figyeljünk oda, hogy most már megváltoztak a körülmények és fizessük 

be az adókat, mert azonnali inkasszózás történik automatikusan.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez eddig is így volt képviselő úr.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Így más a leányzó fekvése.  

 

Horváth Éva polgármester: Egyet tudomásul kell venni, az adót be kell fizetni. A 

villanyszámlára sem kapsz felszólítást, hogy legyél szíves fizesd be és utána jön a bünti.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A villanyszámlára kapsz felszólítást. Két havi után 

kikapcsolhatják, de ők felszólítás nélkül nem kapcsolhatják ki. Teljesen más a jogszabályi 

környezet. Abban a jogszabályban bent van, hogy fel kell szólítani, külön értesítőt kell küldeni. 

Az adóvégrehajtási jogszabály szerint e mell felhívni az adóst a teljesítésre.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az inkasszó jól működött, mert a helyi adóhatóságunk 4,8 

millió forintra vetett ki, 4,3 millió forint befolyt.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akinek van bankszámlája és arra vetünk ki inkasszót, és van 

rajta pénz, akkor azonnal befolyik, ha nincs rajta, akkor sorba állítás van.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

155/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2022. évi 

adóztatásról és az adóbevételek alakulásáról szóló jegyzői beszámolót 

elfogadja. 

 

 

3.) 2022. évi ellenőrzési jelentés (száma: 77/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

156/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a jegyző 

által előterjesztett, a belső ellenőr által elkészített 2022. évi összefoglaló 

ellenőrzési jelentést jóváhagyja. 

 

 

4.) A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2015.(IV.30.) 

önkormányzati rendelet 1. mellékletének módosítása (száma: 91/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Először megkérem jegyző asszonyt, hogy a nézők kedvéért 

mondja el az előterjesztés lényegét. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Megszűnt a rövid idejű közfoglalkoztatás. Valami van 

helyette? 

 

Horváth Éva polgármester: Nincs.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

11/2023.(V.26.) RENDELETE: 

 

a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015. (IV.30.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

5.) Költségvetési szervek alapító okiratának módosítása (száma: 84/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottságot kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

157/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

I. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a szerinti alapítói 

jogkörében eljárva a „Panelkuckó” Napköziotthonos Óvoda 

20/2017.(I.26.) számú képviselő-testületi határozattal 2017. január 26-án 

kiadott alapító okiratát 2023. május 25-i hatállyal az alábbiak szerint 

módosítja: 

 

1. Az alapító okirat 4.4. pontjából  

a 041231  Rövid időtartamú közfoglalkoztatás, 

a 096025 Munkahelyi étkeztetés köznevelési intézményben 

a 098023 Korai fejlesztés és fejlesztő nevelés tevékenység szakmai 

feladatai 

a 098024 Korai fejlesztés és fejlesztő nevelés tevékenység 

működtetési feladatai kormányzati funkció elhagyásra kerül. 

  

2. Az alapító okirat záradéka helyébe a következő – a módosított 

okiratban 7. pont alatt szereplő – záró rendelkezések lépnek: 
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„7. Záró rendelkezés 

Jelen alapító okiratot a törzskönyvi bejegyzés napjától kell 

alkalmazni, ezzel egyidejűleg a költségvetési szerv 2017. január 26-

án kelt, 554-6/2017. okiratszámú alapító okiratát visszavonom.” 

 

II. A Képviselő-testület  

a) felkéri és felhatalmazza a polgármestert, hogy az alapító 

képviseletében eljárva az e határozatnak megfelelő tartalmú „Módosító 

okirat”-ot és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt „Alapító 

okirat”-ot kiadja és ezzel egyidejűleg az I. részben hivatkozott korábbi 

alapító okiratot visszavonja;  

b) felhívja a jegyzőt, hogy az alapító okirat módosítás törzskönyvi 

nyilvántartáson történő átvezettetéséről gondoskodjon. 

 

Határidő  a.) az okiratok kiadására: azonnal 

                  b.) törzskönyvi bejegyzési kérelem megküldésre:  

                       2023. június 2. 

Felelős     a.) pontra: Horváth Éva polgármester 

                 b.) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

158/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

I. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a szerinti alapítói 

jogkörében eljárva a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 448/2016.(X.27.) 

számú képviselő-testületi határozattal 2016. október 27-én kiadott alapító 

okiratát 2023. május 25-i hatállyal az alábbiak szerint módosítja: 

 

1. Az alapító okirat 4.4. pontjából a 041231 kormányzati funkciószám és 

Rövid időtartamú közfoglalkoztatás kormányzati funkció megnevezés 

elhagyásra kerül. 

 

2. Az alapító okirat záradéka helyébe a következő – a módosított 

okiratban 6. pont alatt szereplő – záró rendelkezések lépnek: 

 

„6. Záró rendelkezés 

Jelen alapító okiratot a törzskönyvi bejegyzés napjától kell 

alkalmazni, ezzel egyidejűleg a költségvetési szerv 2016. év november 

hó 24. napján kelt, 252-19/2016.  okiratszámú alapító okiratát 

visszavonom.” 

 

II. A Képviselő-testület  
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a) felkéri és felhatalmazza a polgármestert, hogy az alapító 

képviseletében eljárva az e határozatnak megfelelő tartalmú „Módosító 

okirat”-ot és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt „Alapító 

okirat”-ot kiadja és ezzel egyidejűleg az I. részben hivatkozott korábbi 

alapító okiratot visszavonja;  

b) felhívja a jegyzőt, hogy az alapító okirat módosítás törzskönyvi 

nyilvántartáson történő átvezettetéséről gondoskodjon; 

 

Határidő  a.) az okiratok kiadására: azonnal 

                  b.) törzskönyvi bejegyzési kérelem megküldésre:  

                        2023. június 2. 

Felelős     a.) pontra: Horváth Éva polgármester 

                 b.) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

6.) Az önkormányzati munkahelyteremtő támogatás rendjéről szóló 18/2011.(IX.15.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata (száma: 78/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Megkérem jegyző asszonyt, hogy mondja el az előterjesztés 

lényegét. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

Ez a rendelet nem váltotta be a hozzáfűzött reményeket.  

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

12/2023.(V.26.) RENDELETE: 

 

az önkormányzati munkahelyteremtő támogatás rendjéről szóló 

18/2011. (IX.15.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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7.) Pétfürdő nagyközség jelképeiről és azok használatáról szóló 18/1999.(X.01.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata (száma: 79/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

13/2023.(V.26.) RENDELETE: 

 

Pétfürdő nagyközség jelképeiről és azok használatáról szóló 18/1999. 

(X.01.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

8.) Az önkormányzati pénzeszközökből megvalósuló beruházásokra és felújításokra 

vonatkozó helyi szabályokról 6/2011.(IV.01.) szóló önkormányzati rendelet 

felülvizsgálata (száma: 83/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 

nem javasolja elfogadásra a rendelet-tervezetet. 
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Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

14/2023.(V.26.) RENDELETE: 

 

az önkormányzati pénzeszközökből megvalósuló beruházásokra és 

felújításokra vonatkozó helyi szabályokról szóló 6/2011.(IV.01.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

9.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 80/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

159/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

330/2022.(XII.15.), 127/2023.(III.30.), 128/2023.(III.30.), 

129/2023.(III.30.), 131/2023.(III.30.), 137/2023.(III.30.), 

140/2023.(III.30.), 141/2023.(IV.27.), 142/2023.(IV.27.), 
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143/2023.(IV.27.), 144/2023.(IV.27.), 148/2023.(IV.27.), 

151/2023.(IV.27.). 

 

 

10.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

 

 

Horváth Éva polgármester: Az április 27-i testületi ülés óta történteket mondom el.  

Április 29-én az elektronikai lomtalanítás lezajlott Pétfürdőn, 10 tonna hulladék került 

elszállításra. Minden évben összegyűlik ennyi.  

Május 3-án az év tűzoltója kitüntetés átadásra került Veszprémben az ünnepélyes 

állománygyűlésen. 

KEHOP szennyvíztelep. Áprilisban is mondtam, hogy az Irányító Hatóság elindított egy 

közbenső ellenőrzést. Május 2-án az Irányító Hatóság ellenőrzése megtörtént nem csak a 

hivatalban, hanem a helyszínen is. A jegyzőkönyvet tegnap kaptam meg. Nem találtak semmit. 

Május 23-án volt a legutóbbi kooperáció. Áprilisban egy időre leállt a munka. Egyrészt a 

betonkötés miatt, másrészt az időjárás miatt. El kellett indítani a rácsaknának a kivitelezés előtt 

egy vákuum szivattyús víztelenítés, ami 2-3 hét, amíg lemegy annyira a talajvíz, hogy a 

betonozási munkákat el tudják kezdeni. A munka május közepén újra indult, folyamatosan 

megy. Június végén hozom a fotódokumentációt. Amikor vége van, akkor szervezünk bejárást.   

Május 19-én megtartottuk a Pétfürdő Napja ünnepet, a népszavazás ünnepét, melynek óriási 

sikere volt. Köszönjük a Közösségi Háznak, nagyon szépen össze volt rakva és Pétfürdőről 

szólt. A kiállításokat mindenkinek szíves figyelmébe ajánlom, mert nagyszerűek.   

Május 24-én a Bakonykarszt utolsó közgyűlése volt. Témája a 2022. év beszámoló és az idei 

év üzleti terve. A tavalyi évi üzleti terv 400 millió forint veszteséggel volt összeállítva, ezt 

sikerült lecsökkenteni 200 millióra. A 2023. év üzleti tervben 1 milliárd 600 millió forint 

veszteség van beállítva. Itt jön be az integráció. 1,5 milliárd támogatást kapott a Bakonykarszt, 

ami abban a pillanatban vissza nem térítendőnek számít, amikor az integráció elindul és 

megvalósul, aminek a végső határideje 2023. szeptember 1.  

Liszt Ferenc utca 5. Társasház: május végére a belső megerősítések befejeződnek, utána jön a 

közművek felülvizsgálata, gáz, víz, távfűtés, villany. Utána jön a szakipar, ami a szépészeti. 

Még nem beszéltem a homlokzatról. Az az optimista előrejelzés, amit a múltkor jeleztek, most 

már belátják a lakók és a közös képviselő is, hogy szeptemberre vissza tudnak költözni, legyen 

álom, mert ennyi idő alatt ezeket a munkákat alaposan, rendesen nem lehet megcsinálni. Ezt 

azért mondom, mert lesz ez napirendünk zárt ülésen, és valószínű augusztusban is lesz egy ilyen 

napirendünk, mert azoknak az embereknek, akiknek biztosítottuk a fedelet a fejük fölé, az ő 

sorsukról is dönteni kell.   

Kisebb munkák: 

Tó körüli információs táblák közül 7 db rongálása. Rendőrségi feljelentés megtörtént. 

Helyreállítás megtörtént. Biztosítóhoz bejelentve. Viszonylag tisztességesen fizet.  

Templom tér rugós játék kidőlt, melynek a helyreállítása megtörtént. 

Bocskai utca 47/1. számú lakásban csőtörés volt. Helyreállítás megtörtént. Biztosítóhoz 

bejelentettük.  

A Liszt Ferenc utca 22. mellett a garázssornál használt ruhagyűjtőkkel a lakótelepen nem 

tudunk mit kezdeni, mert állandóan felfeszegetik, az edények tulajdonosait kértük, hogy állítsa 

helyre.  

A Gyár alatti kiskertek önkormányzati ingatlanjainak kaszálását megrendeltük.  

5 db kidőlt utcanévtábla helyreállítását megrendeltük.  
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A Szent István parkba csikktartó és pad helyreállítását megrendeltük. 

3 db napelemes oszlopon lévő fedlap helyreállítását megrendeltük. 

A Liszt Ferenc utca 14. számú épület előtti beszakadt rács, amit a Településfejlesztési Bizottság 

ülésén szóba került, megrendelése folyamatban van.  

Hősök tere 13-nál darázsirtást megrendeltünk és megtörtént. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A ruhagyűjtő konténerrel kapcsolatban szeretném felhívni a 

lakosság figyelmét, hogy a konténereken rajta van a telefonszám, amivel a tulajdonos elérhető. 

Láttam az óvoda előtt, hogy fel van feszítve a konténer, telefonon felhívtam őket és még aznap 

bezárták, és következő nap kijöttek és zárat cseréltek rajta. Ezt bárki megteheti. Akkor is 

megteheti, ha úgy gondolja, hogy tele van a konténer. Azonnal reagálnak.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kiegészíteném a polgármesteri beszámolót, hogy a 

Berhidai úton a Bocskai utca betorkolásánál az aknafedelet helyreállították.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt.  

 

 

11.) Közterületen szabálytalanul tárolt gépjárművek elszállítása (száma: 85/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottságot kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Megkérem jegyző asszonyt, hogy mondom három mondatot, 

hogy miről szól ez az előterjesztés.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Elgondolkodtam, mert ahogy számoltam egy autót, ha hat 

hónapig kell tárolni körülbelül 300 ezer forintba fog kerülni közpénzből és egyáltalán nem 

biztos, hogy ahhoz a pénzhez egyáltalán hozzá fogunk jutni. Gyanítom, hogy 10-ből 9 esetben 

tuti nem jutunk hozzá. Azt leírhatjuk veszteségként. Nem lehetne olyan, hogy bírságolunk és 

hátha a bírság miatt elviszik? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Bírságolunk. Az folyamatban van.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mekkora a bírság, amit ki tudunk szabni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Először volt a figyelmeztetés. Fokozatos bírságok vannak. 

Maximum bírság 500 ezer forint. Azt gondolom, hogy aki ott tartja az autóját, annál a 

bírságolással sem fogunk célt érni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ott is inkasszózhatsz.  
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez igaz, ha van neki bankszámlája. Nem valószínű.  

 

Béni Norbert képviselő: Közterülethasználati engedély mennyibe kerül? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha jól néztem napi ezer forint/hó/m2.  

 

Béni Norbert képviselő: Havi 10 ezer forint. Ha nem jön érte és eladásra kerül és nem tudjuk 

az árából fedezni a költségeinket, azt ki lehet terhelni és az behajtható? 100 ezerért eladtuk a 

kocsit, mert annyiért vitték el, de a költségek messze felette vannak.  

 

Horváth Éva polgármester: Ebbe most ne menjünk bele. Azért készült az előterjesztés, hogy 

puhatolózzunk, hogy ez nekünk mennyibe kerül. Járjuk körbe, hogy mennyibe kerül. Addig 

lehet gondolkodni más megoldásokon is és visszatérünk rá.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az, hogy mennyibe kerül. A tulajdonostól csak annyit 

kérhetünk, ami ide le van írva.  

 

Béni Norbert képviselő: Ha eladásra kerül, mert nem jelentkezik és kevesebbért adjuk el? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem úgy van, hogy én határozom meg az árát, hanem 

szakértővel fel kell értékeltetni az autót. Minden költség leírható az árából.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Az is költség.  

 

Horváth Éva polgármester: Visszatérünk rá, lesz még napirend. Indítsuk el.   

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

160/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a közterületen szabálytalanul elhelyezett gépjárművek 

elszállítását, tárolását a településen meg kívánja oldani. 

 

Felkéri a Jegyzőt, hogy ezen intézkedésben való közreműködés érdekében 

vegye fel a kapcsolatot a pétfürdői telephellyel rendelkező Wimmer Trans 

Szállítmányozó és Szolgáltató Kft-vel és kérjen ajánlatot a gépjárművek 

elszállítása, tárolása vonatkozásában. 

 

Az egyeztetés eredményről tájékoztassa a Képviselő-testületet. 

 

Határidő: Képviselő-testület tájékoztatására:  

                  2023. június havi testületi ülés 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 
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12.) Átfogó értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

2022. évi ellátásáról (száma: 75/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottságot kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

161/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az „Átfogó 

értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

2022. évi ellátásáról” című előterjesztést megtárgyalta.  

 

Megállapította, hogy az önkormányzat 2022. évben a gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatait a jelentkező problémáknak, a rendelkezésére 

álló lehetőségeinek megfelelő módon ellátta. 

 

 

13.) Magyar Állam tulajdonát képező ingatlanok felajánlása (száma: 88/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja, hogy Tránszki László településüzemeltetési ügyintéző a csütörtöki testületi ülésre 

nézze meg, hogy milyen állapotban vannak az átadásra felkínált ingatlanok.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt mindenki megkapta.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Én, mint előterjesztő azt mondom, hogy ne vegyük át. Dönthet 

úgy a testület, hogy átveszi, de akkor arról határozatot kell hozni.  

A 26 m2-es távvezeték oszlophellyel nem tudom mit kezdjünk. A kivett szénbányával sem 

tudom. A másik szénbánya az autós terület mellett van, belakta a tulajdonos, lemurvázta, 

valószínűleg ő csinálta, hogy elférjen a rengeteg roncsautója. A vasút melletti terület megint 

megközelíthetetlen.  
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Béni Norbert képviselő: Várhatóan mi lesz a sorsa ezeknek a területeknek akkor, ha nem 

vesszük át? 

 

Horváth Éva polgármester: Marad az államé. Ha illegális hulladéklerakás miatt felszólítanak 

minket a radarról, akkor van kihez fordulni, hogy szállíttassa el.   

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

162/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, 

hogy a Magyar Falu Program keretében az Önkormányzat részére 

ingyenes tulajdonba adásra felajánlott pétfürdői 011/2, 0259, 0260/2 és 

0329/3 helyrajzi számú ingatlanok tulajdonba adását – azok településen 

belüli elhelyezkedése, művelési ága, és a hasznosíthatósági lehetőség 

hiánya miatt – nem kezdeményezi, azok tulajdonjogát nem kívánja 

megszerezni. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a 

Maradványvagyon-hasznosító Zrt-t részére. 

 

Határidő: a határozat megküldésére: 2023. június 9. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

 

14.) Közösségi Ház és Könyvtár nyári nyitvatartása (száma: 87/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottságot kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

163/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

intézmény igazgatójának kérelme alapján a Pétfürdői Közösségi Ház és 

Könyvtár (Pétfürdő, Hősök tere 5. sz.) nyári nyitva tartását az alábbiak 

szerint engedélyezi: 

         

2023. június 26-tól 2023. augusztus 25-ig 

  a) a Közösségi Ház   

      hétfőtől péntekig        8.00 - 16.00 óra között 

  b) a Könyvtár   

       hétfő - kedd és csütörtök -péntek napokon     

10.00 – 16.00 óra között 

       szerdai napon                                          10.00 -  18.00 óra között 

lesz nyitva. 

  

A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a Közösségi Televízió 

műsora 2023. július 31-től 2023. augusztus 18-ig szünetel karbantartás 

és szabadságolás miatt. 

 

A Képviselő-testület felkéri az intézmény vezetőjét, hogy a fentiekről a 

lakosságot a képújság és a Pétfürdői Krónika útján tájékoztassa.  

 

Határidő: 2023. június 10. 

Felelős: Angeli Katalin igazgató 

 

 

15.) Nyári napközis tábor (száma: 72/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Béni Norbert képviselő: Javasolom a díjazást megemelni 15 %-ra.  

 

Horváth Éva polgármester: Befogadom.  

Más? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

164/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a nyári napközis tábort 2023. évben is megszervezi. 
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A napközis tábor időpontja: 2023. június 26. napjától 2023. július 28. 

napjáig tart. 

 

A finanszírozás fedezete az Önkormányzat 2023. évi költségvetése „iskola 

működtetés” előirányzaton biztosított. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy az alábbi feladatok végrehajtásáról 

intézkedjen: 

a) a tábor szervezéséről a szülők értesítése, 

b) az étkezésről szóló megállapodás megkötése, 

c) a balatoni buszjárat biztosítása, 

d) a tábor személyzetével a szerződések megkötése, 

e) Tankerülettel a helyiségek használatáról szóló szerződés megkötése, 

f) bejelentés Veszprémi Járási Hivatal Népegészségügyi Osztálya felé. 

 

Határidő a szervezéssel kapcsolatos feladatokra: 2023. június 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kicsit előre dolgoztunk Béni képviselő úrral. A szülők értesítése 

ezután fog történni. Az étkezésről a megállapodást megkötöttem. A balatoni buszjáratra 

bekértem az ajánlatot, választ nem kaptam. A tábor személyzete összeállt, a szerződések elő 

vannak készítve, az összeg hiányzik belőle. A Tankerületnek elküldtem a szerződéstervezetet, 

nem kaptam visszajelzést. A bejelentést a Veszprémi Járási Hivatal Népegészségügyi Osztálya 

felé elküldtem és a visszaigazolást is megkaptam. 

 

 

16.) Csónakázás (száma: 76/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony légy szíves tájékoztasd a tévénézőket.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Lenne egy kérésem a jegyző asszony felé. A MelóDiáktól 

lehetne azt kérni, hogy elsősorban pétfürdői diák legyen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt így nem kérhetjük. Minden évben igyekeznek betartani.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Fel is hívhatjuk a gyerekek figyelmét, hogy jelentkezzenek 

a MelóDiákhoz és azt is mondhatják, hogy a csónakázó tóhoz szeretnének menni. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Sőt ezt mondják! Szeretném a lakosság figyelmét is felhívni 

arra, hogy ez indul és folyamatosan van és vigyék hírét a környező településeken. Meg szoktam 

osztani a Facebookon is, de nem péti vagyok. Volt olyan, hogy az ismerőseim közül is páran 

idejöttek. Nagyon sok várpalotai van, aki rácsodálkozik, hogy jé, tényleg, Péten lehet ingyen 

csónakázni.  
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Béni Norbert képviselő: Péti is van, aki nem jutott le a tóra, megdöbbenten hallottam. Lenne 

egy kérésem, nézzük meg a csónakokat csónakázás előtt.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Megnézzük természetesen. Tavaly megtaláltuk azt a 

szakembert, aki nagyon jól és nem drágán meg tudja javítani.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Van elég víz a tóban? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, bőven van.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

165/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 2023. 

június 26-tól augusztus 27-ig biztosítja az Ifjúsági tavon a csónakázást 

naponta 10.00 és 19.30 óra között, ingyenesen. A csónakázási 

lehetőséget 14 éven felüliek felügyelet nélkül, 14 éven aluliak felnőtt 

felügyelete mellett vehetik igénybe. A csónakázás egyszeri időtartama: 

30 perc. 

 

Az Önkormányzat naponta 2 fő diák munkavállalóval, a Meló-Diák 

Észak-Dunántúl Iskolaszövetkezettel kötött megbízási szerződés alapján 

látja el a csónakáztatást nettó 1734.- Ft/óra vállalási árért. A diákok 

részére védőitalként összesen napi 8 liter hűtött ásványvizet biztosít. 

 

A csónakáztatás költségének fedezete a 2023. évi költségvetés Park, 

strand és tó üzemeltetés dologi előirányzatában biztosított. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a megbízási 

szerződés aláírására, egyúttal felkéri, hogy a feladatellátás érdekében 

intézkedjen a csónakok átvizsgálására, a szükséges felszerelés esetleges 

pótlására.  

 

Határidő: a megbízási szerződés megkötésére: május 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

17.) Miskolczi Ferenc önálló indítványa - Kerti pad telepítése tárgyban  

(száma: 74/2023.) 

Előterjesztő: Miskolczi Ferenc alpolgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottságot kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

166/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy 1 db kerti padot telepít a Sugár út  iskola alatti járda 

szakasz középső szakaszán, a kerítés és a járda közé, úgy hogy ülése  a 

patak felé nézzen. 

 

A telepíteni javasolt kerti pad a BA-15 típus, „egyszerű támlás pad”. 

A beruházás költsége: bruttó 80 000.- Ft a beszerzés, bruttó 40 000.- Ft 

szállítás és telepítés, összesen: 120.000.- Ft. A beruházás költségeinek 

fedezete az önkormányzat  

2023. évi költségvetésénekben a parkfenntartás kisértékű tárgyieszköz 

beszerzése előirányzatában rendelkezésre áll.  

 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert a kerti pad, és a telepítési 

munka megrendelésére. 

 

Határidő: 2023. július 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szerettem volna javasolni valamit. Volna egy pad a Szent 

István parkban, ami vissza lett helyezve. Azért vettük ki, hogy körülötte ne szemeteljenek. 

Teljesen normális pad, azt nyugodtan le lehetne oda helyezni és nem kellene venni padot.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azért nem támogatom, mert ez a pad ugyanolyan típusú, 

mint ami a Sugár úton már van a sportpálya mellett.  

 

Horváth Éva polgármester: De az a képviselő úrnak kényelmetlen. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Párnát vigyen magával a képviselő úr.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A személyeskedést hagyjuk, mert nem tetszik. Köszönöm.  

 

Horváth Éva polgármester: Miért vigyük el a Szent István parkból a padot? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Erről már döntöttünk tavaly, hogy ne legyen pad, mert csak 

szemét gyűlik körülötte. Most visszakerült valahogy az a pad, mindenhogyan javasolni fogom, 

hogy vigyük el onnan. Ott olyan emberek vannak takarásban… minden van, aminek nem 

kellene lenni. Ez egy plusz pad.   
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Horváth Éva polgármester: Néha használják olyanok is a padokat, akik le akarnak például 

ülni egy augusztus 20-i ünnepélyen. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A drogosok, szemetesek. Megszüntettük azt a padot és rend 

lett körülötte.  

 

Horváth Éva polgármester: Javaslatom, hogy keressél neki másik helyet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem vagyok a másik pad ellen.  

 

 

18.) Tájékoztató az új településterv készítésére és elfogadására vonatkozó jogszabályi 

előírásokról (száma: 89/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottságot kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Megint jegyző asszonyt kérem, hogy mondja el a lényeget. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. 

A határozati javaslatban arra kérek felhatalmazást, hogy ez alapján indikatív árajánlatokat, 

előkutatást végezzünk a jövő évi költségvetés megalapozásához, hogy egyáltalán kik és 

mennyiért tudnak egy ekkora településre szerkezeti tervet csinálni.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem csak a költség, hanem milyen eljárás. Mert, hogyha a 

közbeszerzési értékhatárt vészesen megközelítik ezek az indikatív beszerzett költségek, akkor 

nem tudjuk megúszni a közbeszerzést. El kell kezdeni indítani a jövő évi közbeszerzési eljárást. 

A másik meg az, hogy nem olyan szörnyűséges a jelenlegi rendezési tervünk, csak tényleg 2017 

óta dömpingszerűen jöttek a jogszabályi változások. Mindent az E-TÉR-ben kell csinálni. 

Borzasztóan megváltozott minden. Az új földhivatali aktuális térképanyagra kell rádolgozni. 

Amit mi ’13-ban csináltunk nem minden részében volt aktualizálva. Ha az előző tervet 

módosítanánk, például azon a terven nincs rajta a Polgármesteri Hivatal. Megvalósult épületek 

nincsenek rajta. Hiába van gépen, nem tudjuk használni. Aktualizálva át kell vinni mindent, az 

összes számozást, mindent.  

Más? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

167/2023.(V.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az új 

településterv készítésére és elfogadására vonatkozó jogszabályi 
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előírásokról szóló jegyzői tájékoztató ismeretében úgy döntött, hogy az új 

településterv készítési eljárást 2024. évben megindítja. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy az eljárás megkezdésének megalapozása érdekében 

kérjen be indikatív (ajánlati kötöttséggel nem járó) tervezési ajánlatokat 

névjegyzékbe vett, településtervezési jogosultsággal rendelkező 

tervezőktől. 

 

Határidő: 2023. október havi testületi ülés 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Tájékoztató: 

 

 

1.) Tájékoztató a 2023. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 81/2023.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás?  

 

Béni Norbert képviselő: Újságosbodét szeretném megkérdezni. 

 

Horváth Éva polgármester: Ma írtam alá a megrendelőt.  

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

Horváth Éva polgármester: Hozzászólás? 

 

a) Hulladék elszállítása 

 

Molnár Gyula László képviselő: A fentiekben említett ruhatárolónál mindig ott van egy nagy 

kupac szemét. Az előző ülésen mondtad, hogy lassan elviszik a Pétkomm dolgozói, de nagyon 

lassan viszik el.  

 

Horváth Éva polgármester: Körülbelül három illegális hulladéklerakást rendeltem meg a 

Pétkommtól, amit elvittek, az kimaradt.  

 

b) Talajsüllyedés 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az előző testületi ülésen a Végh borozó előtt kértem, hogy 

valami megoldást találjunk ki arra, hogy ne parkoljanak ott autók. Azóta szeretném jelezni, 

hogy elég rendesen megsüllyedt a talaj. Majd meg lehet javítani.  

 

Horváth Éva polgármester: Hol? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ott, ahol jeleztem. Talajsüllyedés van. Nem bírták a nehéz 

autókat.  
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Horváth Éva polgármester: Nem tudom melyik helyről beszélsz.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A Végh borozó bejárata előtt.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Voltam ott a héten, raktak ki sörös ládákat, hogy ne álljanak be az autók, 

de süllyedést nem láttam.  

 

Horváth Éva polgármester: Megnézzük.  

 

c) Szent István parkban pad megszüntetése 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Szent István parkban a szobor jobb oldalán lévő padot, 

ahogy már döntést hoztunk róla szüntessük meg és megszüntetjük a vele együtt járó szemetet, 

káoszt és egyéb dolgokat.  

 

d) Juhász Gyula utca járda 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Juhász Gyula utcában a 7-21-ig a járda ramaty állapotban 

van, balesetveszélyes.  

 

Horváth Éva polgármester: Megnézzük. Idén nem terveztünk be járdát.  

  

e) Fűnyírás Pétfürdőn 

 

Molnár Gyula László képviselő: A testületi ülésnek nem témája, de nagyon sokunknak 

problémája van a településen a fűnyírással, illetve a nem megfelelő kivitelezésével. Kíváncsi 

vagyok, hogy mit tettünk annak érdekében, hogy ez változzon? Esetleg nem akarunk új 

prioritást felállítani, hogy hol vágják a füvet? Olyan területeken, ahol az emberek sokat vannak 

és nincs levágva a fű, olyan területeket meg vágunk, amikor eleve kicsi a kapacitásunk, a 

Wimmer kanyarban, hogy mekkora a fű, kb. nem érdekel.  

 

Horváth Éva polgármester: Valami ki van adva alvállalkozónak. Az alvállalkozó azt a 

területet vágja, ami neki a szerződésében benne van. A másik, hogy teszünk-e valamit? A jó 

Isten tenni fog, mert bejön a nyár és szépen helyrerázódik az egész. Az, hogy négyszer végig 

volt nyírva az egész település és utána jött az esős idő. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Sohasem volt négyszer végig nyírva a település.  

 

Horváth Éva polgármester: A prioritásra vonatkozóan. Többször felmerült és abban 

maradtunk, hogy nem lehet. Pétfürdőn minden terület ugyanolyan értékes, minden területet 

nyírni kell. Nem hiszem, hogy alantosabb területeket nyírnának előbb. Pontosan ma kaptam 

levelet a Hősök teréről, hogy miért nem nyírják. Máskor meg az van, hogy miért a Hősök terét 

nyírják.   

 

Nagy Zsolt képviselő: Gyula észrevételével kapcsolatosan annak a részével, hogy a prioritást 

át lehetne variálni teljes mértékben egyetértek. Vannak olyan területek, amiket jobb lenne a 

körforgás során mindig előre venni. Gondolok itt a Berhidai útra, a játszóterekre, stb. Az, hogy 

úgy alakul a fűnyírás, ahogy alakult, erre a Településfejlesztési Bizottság ülésén kaptunk 

választ. Van szerződött partnerünk, van Pétkommunk. Egyszerűen nem érték magukat utol. 

Nem azt mondom, hogy ez jó helyzet, sajnos az időjárás ilyen volt. Volt már ilyen év. A 
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prioritásokkal maximálisan egyetértek. Ott lehetne szólni a Pétkommnak, hogy melyik 

területekre kellene jobban odafigyelni.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt elmondanám, hogy igen, köszönjük a játszótéri besegítést, de 

azért mások is dolgoznak. A Hősök terén már az ötödik házat látom, hogy a ház fogja és lenyírja 

a saját ház körüli területet. Ha másnem felfogadnak valakit, összedobják azt a pénzt. Nem a 

gépi fűnyírással van a gond, hanem a fűkaszával. Arra nincs nagyon ember.  

 

Béni Norbert képviselő: Négyszer biztos nem volt végig nyírva Pét. Szerintem az óvodától 

délre eső játszóteres részen a játszótéren kívüli területet véleményem szerint egyszer sem 

nyírták le teljesen. Ennek ellenére a Wimmer Transnál újra elkezdték akkor. Utána még láttam, 

mintha fűkaszával odament volna és a járda mellett egy méteres csíkot lenyírt, de tovább nem 

jutott vele. Szoktam látni a Pétkommosokat. Az tűnt fel, hogy nem nagyon látom, hogy a 

Pétkommos traktorok bármerre is mennek. A fűkaszásokat láttam, meg, hogy tartják a ponyvát, 

hogy ne szóródjon a fű, de ennyi.  

 

f) Szaletlik állapota a tónál 

 

Béni Norbert képviselő: A szaletlik ronggyá vannak törve a tó környékén. Erre szánjunk 

felújítási pénzt még? Hiányoznak az oldalai, a teteje, az asztal szét van karcolva, törve. 

 

Horváth Éva polgármester: Amikor nem rongálják, akkor használják.  

 

Béni Norbert képviselő: Az elején használják, aztán mindig egy darabkát elvisznek magukkal.  

 

Horváth Éva polgármester: Megnézzük mennyibe kerülne. Ha 10-20 ezer forintból 

megoldható, akkor inkább költsünk rá.  

 

Béni Norbert képviselő: Oldalelemek hiányoznak, az asztal széttörve, a tetőnek egy része 

hiányzik. Az nem 10-20 ezer forint lesz. Esetleg a kettőből egyet össze lehet kovácsolni.  

 

g) Szúnyogírtás 

 

Molnár Gyula László képviselő: Mikor lesz szúnyogírtás? 

 

Horváth Éva polgármester: Meg van rendelve. Azt hiszem jövő hét vége a határidő.  

 

h) Helyi lakos kérése 

 

Helyi lakos: Szeretnék egy-két kérdést feltenni. Pétfürdőn a Berhidai út és az Újmandulás utca 

sarka, Diófa Vendéglő kereszteződése. A hétvégén majdnem sikerült összetörni magam, 

karambolozni. Jöttem az utcából kifele és a Berhidai úton jött egy nem kis sebességgel 

közlekedő személyautó, ugyanis ott állt egy kisteherautó a Diófánál és nem láttam ki. Ezt 

jeleztem is a Gyulának. Fényképpel bizonyítottam, hogy hogy lehet ott biztonságosan 

kijönnöm, kilátnom a Horizont felé, hogy ki tudjak jönni. Félig ki kell mennem az útra az 

autómmal. Onnantól kezdve, ha valaki nagy sebességgel jön és én nem látom, simán elviszi az 

autómat. Most a jelenlétem és a rutinomnak köszönhetően nem lett karambol. Mikor akarják a 

parkolást megszüntetni? 
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Horváth Éva polgármester: Ott a parkolás nem a mi területünk. Nem az önkormányzat 

területe.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mi csináltunk oda parkolót, ne mondjad már polgármester 

asszony.  

 

Horváth Éva polgármester: Az nem a mi területünk.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem a mienk, de bevállaltuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Az idén biztos, hogy nem fogjuk megcsináltatni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Akkor is van hozzá közünk.  

 

Helyi lakos: Azzal valamit nem lehet kezdeni, hogy oda ne álljanak be. Egy autót nem szabad 

engedni, a sarkon és akkor a többitől be lehet látni. Miért nem lehet őket felszólítani, hogy oda 

ne engedjenek autókat? Amíg nem lesz ott baj. Ugyanúgy, mint a Marcsi is elmondott a szembe 

lévő oldalon.  

 

Horváth Éva polgármester: A következőt tudom mondani. Magánterületen nem tilthatjuk 

meg a parkolást, főleg, hogyha arról szól. Ezt a problémát megkapjuk írásban, elmegyünk az 

üzemeltetőhöz és szépen megkérjük arra, hogy tegyen ki három virágládát oda, hogy ne 

parkoljanak oda az autók. Megpróbáljuk megoldani. Ezt kérem írásban.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Akkor a vendégek hol fognak parkolni? 

 

Helyi lakos: A sarokrész. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ha a sarokról beszélünk, akkor teljesen mindegy, hogy magánterület 

vagy sem, a kereszteződésben öt méteren belül várakozni, megállni tilos. 

 

Béni Norbert képviselő: De az út szélén, nem a magánterületen.   

 

Nagy Zsolt képviselő: Persze, foglalkozni vele.  

 

Helyi lakos: Ugyanez van a szemközti oldalon. Az kinek a területe? 

 

Horváth Éva polgármester: Országos közút.  

 

Helyi lakos: Oda bárki odaállhat? 

 

Horváth Éva polgármester: Ott van egy parkolósáv.  

 

Helyi lakos: Az egy murvás terület.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az a mienk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az útpadka, és a közút része.  

 

Béni Norbert képviselő: Itt jön be a Nagy Zsolt KRESZ szabálya.  
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: Mindegy, mert ha egy nagy testű autó áll be oda, akkor már 

Berhida felé nem látod az utat. Ott még döngetve érkeznek meg. 

 

Helyi lakos: A másik, hogy a központtól megy Berhida fele, 50-nel lehet menni, mire fékez, 

megáll, az az 50 km nagyon kevés ahhoz, hogy meg tudjon állni. Nem döngetnek, 50-nel megy.  

Döngetésnek érzi az ember, de 50-nel jön és nem tud megállni és mire reagálsz, hogy 

visszamész, megvan a baj.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérjük leírni.  

 

Helyi lakos: Le fogom írni. Köszönöm szépen.  

 

Horváth Éva polgármester: Más hozzászólás? Nem volt.  

 

 

17.35 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

             Horváth Éva sk.                      Szabóné Czifra Melinda sk. 

             polgármester                                                jegyző 


